

No. 35958

October 9, 2014

Le 9 octobre 2014

Coram: Abella, Rothstein and
Moldaver JJ.

Coram : Les juges Abella, Rothstein et
Moldaver

BETWEEN:

ENTRE :

Francis Anthonimuthu Appulonappa

Francis Anthonimuthu Appulonappa

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Hamalraj Handasamy

Hamalraj Handasamy

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

AND BETWEEN:

ET ENTRE :

Jeyachandran Kanagarajah

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

Jeyachandran Kanagarajah

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

AND BETWEEN:

Vignarajah Thevarajah

Applicant

- and -

Her Majesty the Queen

Respondent

JUDGMENT

The motion to join the applications for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA040592; CA040593; CA040594; CA040595; 2014 BCCA 163, dated April 30, 2014, is granted without costs. The appeal will be heard with *B010 v. Minister of Citizenship and Immigration* (35388), *Jesus Rodriguez Hernandez v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness* (35677), *B306 v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness* (35685) and *J.P. et al. v. Minister of Public Safety and Emergency Preparedness* (35688). The schedule for serving and filing the materials shall be set by the Registrar.

ET ENTRE :

Vignarajah Thevarajah

Demandeur

- et -

Sa Majesté la Reine

Intimée

JUGEMENT

La requête pour réunir les demandes d'autorisation d'appel est accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA040592; CA040593; CA040594; CA040595; 2014 BCCA 163, daté du 30 avril 2014, est accueillie sans dépens. Cet appel sera entendu avec *B010 c. Ministre de la Citoyenneté et de l'Immigration* (35388), *Jesus Rodriguez Hernandez c. Ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile* (35677), *B306 c. Ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile* (35685) et *J.P. et al. c. Ministre de la Sécurité publique et de la Protection civile* (35688). L'échéancier pour la signification et le dépôt des documents sera fixé par le registraire.

J.S.C.C.
J.C.S.C.